

Advisory about requiring actual shipper company name at the time of booking for exports out of North China

Dear Valued Customer,

Please be informed that, effective from May 01, 2018 (Shipping Instruction receiving date), MCC Transport will require actual shipper company name at the time of booking for exports out of North China. Any post amendment on shipper in bookings will not be proceeded. We will compare the shipper of booking with the shipper on SI (Shipping Instruction). If they are different, we will charge amendment fee RMB500/BILL and meantime reserve the right to pursue.

MCC Transport aims to be your most reliable carrier and we thank you for your continuous support. For questions regarding these adjustments, please feel free to contact your local customer service or sales representatives. You will find contact details of our local office on www.mcc.com.sg.

Yours sincerely,
MCC Transport North China
Apr 02, 2018

This text has also been translated into Chinese. In the event of any conflict or discrepancy between the Chinese and English versions, the English version shall prevail.

穆勒亚洲航运华北区关于严格执行出口订舱实名制的通知

尊敬的客户:

自2018年5月1日（提单样本接收日）起，穆勒亚洲航运对于所有华北出口将严格要求订舱时提供正确/真实发货人公司名称。订舱确认后发货人的名称更改我们在订舱阶段将不予以进行。如果提单初始样本与订舱时发货人名称不一致，穆勒亚洲航运将收取每票500人民币的更改费用并保留追诉的权利。

穆勒亚洲航运旨在成为您最可靠的承运商，我们感谢您给予的一贯支持。有关该变化的任何疑问，敬请联系您当地的 MCC 客服或销售代表。请登陆 www.mcc.com.sg 我们本地办公室获取客服及销售相关联系方式。

顺颂商祺！

穆勒亚洲航运华北区
2018年4月2日

注：本通知原文以英文签发，为方便客户理解，翻译成以上中文文本，如两种语言文本之间存在任何不一致之处，请以英文文本为准，谢谢合作！